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Schriftelijke vragen ex. Artikel 34 verordening Raadswerk. 
Geregistreerd op 20 oktober 2023 afdoening in 30 dagen na ontvangst door college. 

 
Namens de fractie D66 
Quirine van Mourik-van Laarhoven 
Kennard Reinders 
 
Onderwerp: 
Overlast en schade door bouwverkeer bij Groenhouten. 
 
Aanleiding 1 
 
Zondag 27 augustus is voor de derde keer in korte tijd de waterleiding gesprongen nabij IKC 
Groenhouten. Hierdoor heeft weer een deel van de wijk de hele dag geen water gehad en is 
ook wederom schade ontstaan bij de woningen van de Korenschoof. De oorzaak van deze 
overlast lijkt te liggen in het zware bouwverkeer dat over de tijdelijke bouwweg daar moet 
rijden (eerst naar de school en nu naar de te bouwen appartementen er achter). 
 
Vragen: 
1. Weet het college hiervan? 
2. Heeft het college al contact opgenomen met de bewoners? 
3. Is al duidelijk wat de oorzaken van deze waterbreuken zijn, zo ja welke? 
4. Zo niet, heeft het college al geïnitieerd dat dit onderzoek zo spoedig mogelijk start? 
5. In hoeverre is de bouwweg, de vergunning met voorwaarden (of het ontbreken 

daarvan) en de handhaving ervan hier mede debet aan? 
6. Wat doet de gemeente om nieuwe waterbreuken te voorkomen? 
7. Wat doet de gemeente om de overlast bij nieuwe waterbreuken te beperken? 
8. Hoe kan de gemeente helpen bij het vergoeden van de geleden schade (de bouwweg is 

immers een initiatief van de gemeente!). 
9. Hoe beoordeelt u de rol van de gemeente tot nu toe bij deze overlast? 
 
Aanleiding 2 
Daarnaast is de wijk schriftelijk beloofd door de gemeente om voor de zomer 2023 een 
informatiebijeenkomst te krijgen over de bouw van de appartementen en de verdere 
invulling van de ruimte rondom de appartementen en de IKC. 
 
Vragen: 
1. Waarom heeft deze bijeenkomst nog niet plaats gevonden? 
2. Wanneer gaat dit wel plaatsvinden? 
3. Welke rol kunnen de bewoners dan nog hebben bij de invulling van die ruimte? 
4. Hoe beoordeelt u de wijze waarom bewoners in Groenhouten betrokken worden bij 

deze veranderingen in hun wijk? 
 
Graag ziet de fractie D66 uw reactie tegemoet. 


